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Svømning årsberetning 

Året har igen været mærkeligt.  

 

Vi startede sæsonen med at være lukket ned. Og imens der blev lukket op for det ene efter det 

andet, afventede vi fortsat Virtuel træning er svær i vand…. 

 

Efter påske fik vi endelig lov til at komme i gang 

Vores afslutningsstævne og klubmesterskab, blev igen aflyst.  

 

Sæsonen startede som normalt og heldigvis stod vores svømmere i kø. Vi har nu fuld plade på de 

fleste hold – dejligt. Vi havde lavet om på princippet for tilmelding, så man var forlods på en 

plads/et hold. 

 

Det bliver dog ikke gentaget i den kommende sæson       

 

Vi har startet op med et nyt niveau – Frøer. Det gav lidt start vanskeligheder, men har nu vist sig 

at det giver god mening, da der bestemt manglede et niveau. 

 

Svømmeafdelingen er tilbage på normal styrke. De engagerede instruktører, kasserer, 

medlemsansvarlige og uddannelsesansvarlige. 

 

Vi har afviklet vores første ministævne – et stævne for de mindste svømmere. Det var en skøn dag 

med masser af sjov og god stemning. 

 

Vores Aquacamp blev flyttet til efterårsferien – en succes vi gentager igen.  

Stor tak til vores dygtige og engagerede instruktører og trænere. Det er imponerende så 

omstillingsparate og velvillige i er. Det er en sand fornøjelse at være udvalgsformand for jer. 

Tak til svømmeudvalget for godt arbejde og gode dialoger og drøftelser – i særdeleshed i denne 

svære tid 

Tak til bestyrelsen  

/Maria Grøndahl 

 

 


